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Издават клуб „Журналист и репортер“ и клуб ,,Компютърен графичен дизайн“  при СУ „Васил Левски“ бр. 1/2017г. 

  Успешен старт на новата учебна 

година и 21 петокласници 

Традицията –да се направят демонстрации на 

спортовете, залегнали в училищното обучение, 

отново бе спазена. Този път бяха направени 

исторически препратки към  всеки от спортовете. 

Отново тържествено беше посрещнато знамето на 

училището, а националният флаг беше вдигнат от 

ученик със заслуги в спорните си постижения за 

предходната година- Валентин Крумов от 7 клас – 

карате. 

Празникът беше почетен от заместник –кметът  

Светослав Василев, от Началник отдел „Образование, младежки дейности и спорт“ –инж. Нели Петкова, 

от Мая Лехчанска - експерт към Министерството на младежта  и спорта, от старши- експертът към РУО - 

Кюстендил – Любка Ковачева и от директора на  ОУ „Христо Ботев“ - Искра Владимирова. 

Преди да лисне водата от менчето, директорът  г-н Анчев пожела на децата и родителите им здраве, 

късмет, успехи и в училище, и на спортните терени.  Заместник -директорът  Илиана Шопова продължи 

ритуала, като  посрещна всеки ученик на прага на училището с питка и с мед. 

Първи прага на училището ни  прекрачиха  новите ученици -21 петокласници, водени от класния си 

ръководител  - Валентина Райчева - Маринова. 

 

10-те най-добри спортисти 

на СУ,,Васил Левски” –стр. 2 

Интервю с Иванка Барутчийска – 

спортист на   2016 година – стр. 3                                                                

Интервю с Валентина Райчева –

треньор на   2016 година – стр. 3 
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10-те най-добри спортисти на СУ,,Васил Левски” 

На 21.12.2016г. от 17:00 часа в Читалище 
,,Братство” нашето училище проведе най- 
значимото си тържество - да излъчи 10- те най-
добри спортисти за 2016 година. Грижа за това 
имаха учениците от клубовете „Журналист и 
репортер“ и „Компютърен графичен дизайн“. 
Отворени за всичики желаещи, ние поканихме 
за участие и ученици от 5, 6, 7, 8 и 11 клас. 
Сценарият беше съвместна работа на 
учениците от клуба по журналистика, като 
режисурата беше под зоркото око на г-жа 
Дидияна Миланова. На поканите се отзоваха 
специалните гости: Г-жа Мая Лехчанска  ; г- жа 
Даниела Йорданова – журналист на КТ „Запад“; 
г- н Владимир Владимиров – журналист на 
„Дарик радио“ и г- н Иван  Андонов - 
председател на Читалище „Братство“. Водещи 
и активни участници в тържеството бяха 
Мира Христова и Нина Близнакова от 7 клас, а 
трудната, но пък комична част от спектакъла 
прредставиха Стоян Стоянов и Александър 
Плачков от 5 клас.  

Основната идея на сценария беше да се 
докаже, че всеки спорт има своята значимост и 
трудност в нашия живот на спортисти. Че 
всички ние полагаме труд и усилия за всяко 
наше постижение. Затова имаше съревнование 
между: футболисти и каратисти; борци и 
гимнастички. Интересен беше спорът на 
водещите: кой е най- значимият спорт? 

Боркините  подготвиха танц за 
събитието, който взриви 
публиката от емоции. По време на 
тържеството течеше презентация 
с интервюта, чрез която бяха 
обявени номинираните. Всеки 
представи себе си по свой начин, 
правейки това пред обектива на 
камерата на журналистите от 
клуба. 

Не бяхме забравили и 
наближаващите коледни и 
новогодишни празници, затова и 
там разменихме ролите – малък 
Дядо Коледа беше Светослава 
Николова от 6 клас и голяма 
Снежанка – Мартин Владимиров 
(Гунди) от 11 клас. Това още повече 
създаде настроние и публиката 
аплодира актьорите. 

Но най- сериозната част беше 
ролята на Директора г-н Анчев, който излъчи 
10- те най- добри, естетствено в обратен ред: 
На 10-то място -– Георги Аначков 

На 9-то място – Димитър Илиев  

На 8-мо място – Михайл Михайлов 

На 7-мо място – Володимир Георгиев 

На 6-то място –  Мира Христова 

На 5-то място – Стефан Тодоров 

На 4-то място –  Моника Илиева 

В челната тройка влязоха: 

На 3-то място – Йоан Спасов 

На 2-ро място – Ванеса Натова 

И спортист №1 стана Иванка Барутчийска-

борба. 

Излъчени бяха и  най-добрите треньори за 2016 

година. 

На 3-то място – г-н Кирил Мицов – треньор по 

футбол 

На 2-ро място – г-н Емил Димитров – треньор 

по карате 

И треньор на годината стана г-жа 

Валентина Райчева – борба. 

 Катерина Манчова 8 клас 
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Емил 
Димитров  
„Задължи
телното е 
досадно“ 
Когато 
работя с 

децата предпочитам да 
обясня, да предизвикам 
интерес, тогава да дам 
задачите. Като малък се 
бунтувах срещу 
задължаването. Понеже майка 
ми беше учител, се смяташе, 
че трябва да съм най- 
добрият. Така, докато другите 
играеха, аз трябваше насила 
да чета, да уча, да решавам 
задачи. В гимназията проумях, 
че това е за мое добро, но и 
сега твърдя, че 
задължителното е досадно.  
 
 
 

Ванеса 
Натова 
,,Обичам 
сладкото и 
съм 

щастлива,че спортът 
ми не ме лишава от 
него“ 
Защо обичам спорта, който 
тренирам? Защото ако имам 
лош ден, ядосана съм или 
разстроена, отивайки на 
тренировка, изпускам парата. 
Усещам татамито, правя 
техники за изкарване на 
цялата събрана енергия. С 
боен вик освобождавам духа 
си и така давам път на 
хармонията. 

Радвам се, че в моя спорт 
не ми се е налагало да свалям 
килограми, зада вляза в 
категория. Така никога не съм 
се лишавала от своята 
слабост – сладкото. 

 

1 
Валентина 
Райчева- 
Маринова 
„Всяка 
победа, 
всеки 
медал, 
всеки 

успех е и мой!“ 
Това, което най-много ми 
харесва, всъщност е, че не я 
приемам като работа. За мен 
тя е удоволствие и радост. 
Харесва ми, когато видя 
сълзите от щастие след 
победата на всяко от моите 
момичета. Това щастие и 
удовлетвореност изпълва и 
мен. Всяка победа, всеки 
медал, всеки успех е и мой!  
 
 
 

 Иванка 
Барутчий
ска 
„Не 
очаквах 
да стана 
спортист 

№1 на нашето 
училище“ 
Какво ми дава борбата? Нау-  
чи ме да се бо-  
ря с трудностите, да не падам 
духом, да нямам прекалено 
големи очаквания, за да не се 
разочаровам. Това че съм в 
националния отбор е мое 
постижение и не ме прави по- 
различна. Така и нямах 
очакване, че ще стана 
спортист № 1 за 2016 година 
на нашето училище.  
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Кирил 
Мицов 
 От ученик 
през 
състезател 
до треньор 
и учител в 

СУ “Васил Левски“ 
Приятно е да работя с 
учителите, които ми бяха 
преподаватели преди години. 
Все съм си мислил, че съм бил 
много послушен и примерен, 
когато съм бил ученик. 
Истината обаче е по-различна 
- и аз съм правил бели, но те 
са били в рамките на 
нормалното. Обичам да 
работя в това училище, 
защото така усещам връзката 
с моя баща по- силно.Той е 
бил директор на това училище 
и аз съм горд, че вървя по 
неговите стъпки. 
Послепис: Наскоро разбрах от 
майка ми, че папукът ми е 
хвърлен в двора на същото 
това даскало. Съдба?! 

 
Йоан 
Спасов 
„Благодаре

н съм на 

спорта, че 

ме 
възпита“ 

Благодарен съм на спорта, че 

ми помогна да се справям с 

трудностите , които  животът 

ми поставя. Благодарен съм, 

че ме възпита. Винаги ще се 

боря за по - добри постижения 

и в спорта, и в живота си. 

Интервютата взеха: Мони, 

Рали и Кати  
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Зад кулисите на едно представление 

 

Тържеството по случаи избора на 

десетте най-добри спортисти беше уникално 

преживяване. Освен, че имахме много сериозна 

подготовка, имахме и много забавни моменти. 

Първото от тях е,че самият спектакъл беше с 

разменени роли. Например дядо Коледа трябва 

да е дебел, Снежанка - тънка и стройна, а 

джуджетата - да са ниски. Всичко това беше 

разменено при нас. Дядо Коледа беше 

Светослава от 6 клас, Снежанка пък беше Гунди 

от 11 клас, а джуджетата бяха от различни 

класове, които накрая се подредиха като 

аптекарски шишета. (Как стърчеше Васил 

Хаджииски от 6 клас! Като всеки ден в училище.) 

Гундата  беше голяма атракция за 

всички- беше забавно, но беше и много трудно 

да се репетира с него. Постоянно обръщаше 

всичко на шега. Не можехме да се съсредоточим 

и ни се налагаше да започваме отново и отново. 

По време на генералната репетиция, 

когато бяхме с костюмите си, Светлето, 

преоблечена като Дядо Коледа, тъкмо трябваше 

да излезе, и големият и широк панталон й падна. 

Всички се смяхме, заедно с нея. Представяхме 

си как панталонът пада по време на самото 

тържество. Е, госпожа Сиафарика оправи 

нещата. 

Имахме много готини моменти, но ще ми 

отнеме цяла вечностда го пиша. Пък и нека да 

остане нещо неказано. Айде чао Ви! 

  От Мира 7 клас 

 

 

 
 

 

 

Подготовката за нашето прекрасно тържество 

„10- те най- добри спортисти” за 2016 година, 

което беше малко преди Коледа, беше 

вълнуваща и започна отдалече.  

На сбирките на клуба ”Журналист и репортер”, 

сериозната работа по сценария, минаваше в 

смях и забавление, от щуротиите, които ни 

идваха на ум. Не мога да ги повторя, не можах и 

да ги запиша, защото се превивахме от смях. Но, 

въпреки всичко - бяхме и сериозни. Правехме 

задачите с много ентусиазъм. Бяхме си ги 

разпределили. Най- хубавото беше, че групата 

ни успя да запази в тайна подробности от 

сценария, за да е интересно после на нашите 

съученици и на учителите. 

Да Ви кажа за снимките на блиц- интервютата. Е, 

няма такива смехове! Когато знаеш, че те 

снимат, езикът ти така се оплита, че може да се 

върже на морски възел! На госпожата й се 

наложи да ни показва упражнения за „разплитане 

на език”. Най- хубавото беше, че всички 

интервюта бяха направени, независимо по колко 

дубъла имаше. 

О, ами на репетициите! Боркините гледаха на 

своя танц мнооого сериозно, ама всеки път 

измисляха нещо ново. Но пък си заслужаваше – 

оставиха публиката без дъх. Готин беше и Мишо. 

Той трябваше да повтори грациозните движения 

на Мишето „ама кьопаво”. Така всеки път се 

престараваше и падаше. 

Да ви кажа, че и зад кулисите на генералната 

репетиция никак не беше спокойно. Нафуканите 

малки футболисти, които искаха да станат 

известни, всъщност бяха притеснени дали ще се 

справят. Голямата Снежанка също се 

притесняваше, но малко. Не зная дали публиката 

го е усетила, но овациите накрая показаха успех. 

Вие как мислите? 

От Алекс 7 клас 
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КОЛЕДНИТЕ ПРАЗНИЦИ 

 

ВЪЗСТАНОВКА НА БЪДНИ ВЕЧЕР

    На 20.12.2016година от  18:00 часа в кабинета по история клубът „Млад 

историк изследовател“ с ръководител Невина Къралиева направи въстановка 

на Бъдни вечер в България и по света. Водещи на тържеството бяха Моника 

Ангелова, Катерина Манчова и Михаил Мелехов. Разказахме как се празнува 

празника по света. Михаела и Виктория от 5 клас представиха любопитни 

факти за дядо Коледа, които не знаем. Всички от клуба взеха участие. Всеки 

беше донесъл по нещо характерно за трапезата ни за този ден. Така се 

напълни една богата софра, която накрая беше и почерпка както за 
участниците, така и за гостите- директорът, родители и учители.  

                                                                                                                                     

Моника Ангелова 8 клас 

                                                                                                                       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

КОНКУРС ЗА КОЛЕДНА РИСУНКА 

 
     Няколко дни преди Коледа във 

фоайето пред директорския кабинет, 

грейна цветна изложба от картини на 

наши съученици. Тя допълни 

празничната украса на училището ни.  

Темата „Коледа“ обедини различини 

техники и материали, но 

безпристрастното жури награди най- 

добрите: 

1-во място – Майкъл Дяков от 9 

клас 

2-ро място – Нина Близнакова от 

7 клас  

3-то място – Кристиан Миленков от 7 клас 
   Останалите участници получиха поощрителни награди за участието си.  

Марио Агайн 8 клас 
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Нашите спортни постижения 

 
ХУДОЖЕСТВЕНА ГИМНАСТИКА 

 „Вицешампиони на републиканско първенство“ 

    Клубът по художествена гимнастика имаше резултатна 2016 година. Ансамбълът ни стана 

вицешампион на Републиканското първенство,  после взе първите места на Купа „Ритмика“ и във „Фея 

под липите“в Стара Загора. В гр. Печ в Унгария имаме 2-ро място на бухалки. На Академик София взехме 3 

златни медала. На състезание на ЦСКА в София пак сме на първо място. В Пазарджик стигнахме до 2-ро 

място на многобой и 2-ро място на бухалки. 

    Радваме се много, когато имаме постижения на домакински турнири: първо място на „Кюстендилска  

пролет“ и втори места на многобой, бухалки и топка на „Кюстендилско лято“. 

Нина Близнакова 7 клас

 

БОРБА  

   „Коледен турнир“ 

   100 участници премериха сили на вече традиционния Коледен турнир по борба за деца и момчета, 

организиран от СК по борба "Васил и Георги Илиеви" в Кюстендил. Те бяха от клубовете "Марек" и 

"Спартак" от Дупница, Бобошево, "Славия"- София, "Миньор"- Перник, "Камен Лозанов"- Плевен, СКДС 

"Велбъжд" и домакините от "В. и Г. Илиеви". 

Кюстендилските състезатели спечелиха общо- 10 златни, 14 

сребърни и 14 бронзови медала, от тях за СКДС "Велбъжд" са 1 

златен и 4 бронзови медала. 

Най- резултатен състезател бе Николай Сашков от Кюстендил, 

категория 42 кг. Адриян Романов от Кюстендил спечели приза най- 

техничен борец при момчетата, категория 42 кг. 

   Момичетата от Кюстендилския клуб по борба се окичиха със 4 

златни медала от „Коледни турнир“ по борба в Кюстендил 

Със златото се окичиха Рая Кьосева, Димитрина Кьосева, Катерина 

Манчова и Ралица Барутчийска. Сребърни медали взеха 

Светослава Николова, Деяна Аначкова, Симона Борисова, Моника Ангелова и Александрина Петрова. 

Бронзовите места взеха Кристяна Крумова, Иванка Барутчийска, Даниела Крумова и Анна Бърдарова. 

При момичетата „Най-резултатна състезателка“ стана Ралица Барутчийска. 

Ралица Барутчийска 8 клас 

 

ФУТБОЛ 

  „ 2-ро  място  на „BALKANICA CUP“ Банско 2016г и осминафинал за „Купата на България“ 

    Отборът на „Велбъжд“  набор 2004 от 6 клас  взе  2-ро  място на международен турнир по футбол 

„BALKANICA CUP“ Банско 2016г. 

    Отборът на „Велбъжд“  набор 2003 от 7 клас стигна до осминафинал за „Купата на България“, след като 

отстраниха „Славия“ и тима на „Лудогорец“ – Разград. 

Цветелин Стоичков 7 клас

 

 

КАРАТЕ  

„Коледно тържество на Карате клуб "Шурикен" 

     „Коледно тържество на Карате клуб "Шурикен" събра всички 

деца от клуба в сладкарница "Шампиони". 

19 купи и 323 медала за 2016 година обра клуба за 2016 година. 

 

Адриан Айков 8 клас 
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Б О Д И Л Ч Е Т А 
 

 Отпечатък от маратонка марка „Адидас” размер 41 търси своя притежател. За сведение на 

собственика, отпечатъкът се намира в кабинета по информатика и няма намерение да се маха от 

там, или поне така твърдят чистачките Цецка и Надка. За срещата между двамата те лично са 

приготвили парцала и четката. 
 

 Wi – Fi – ят съобщава на всички, които го търсят при вратата на кабинет 303, че вече е на друг 

адрес. За повече информация се обадете на телефон : ДЕСЕТ РАЗБЪРКАНИ НУЛИ 
 

 Въпрос: Колко сокчета в пръскалка са необходими за измиването на пода на една класна стая? 

Отговор: Николко. Ще лепи от сока. 

Въпрос: Колко пръскалки от сокчета има в шкафа на директора?  

Отговор: Малко. Той се обади във фирма „В и К“ и спряха водата. 

Въпрос: Кога ще свърши играта с пръскалките? 

Отговор: Когато свършат в магазина на Цецка отсреща.  

 

 

Открий разликата 
 

  
 

 

 

 

В и ц о в е 
 

 - Иванчо, ти ходиш ли на училище? 

-Ходя, вятър! Пращат ме насила! 

 - Нашият преподавател си говори 

сам. А вашият? 

- И той, ама си мисли, че го слушаме. 

 

 

Над веселата част се потрудиха от сърце: 

Иван Лазов, Александър Тодоров, Стивън Илиев 
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    О Ч А К В А Й Т Е  

                    В   С Л Е Д В А Щ И Я  

                                                  Б Р О Й    
 

             

                                                                                                    Проект „Твоят час“ 
 

                 

  

 

 

 

 

                 Поклон пред теб, Апостоле! 

                                                                                             Клуб 

                                                                                     „Млад историк“ 

     Клуб                                       

                                                         „Журналист и  

                                                 Репортер“ 
 

 

 

 

                                                                                                                           

                                                                                                                                                                                                                                     
 

 

 

 

 

 

 

                                                                                 

        

                                                                                                  Клуб 

                                                                                             „Компютърен графичен дизайн“  

                                                                                            
 

 

             

 

 

 ...
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